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Velik	broj	vas	u	publici	je	iz	drugih	regija,	a	popriličan	broj	je	iz	Australije.	Ovog	puta	sam	se

poglavito	došao	naći	s	vama,	i	ne	želim	reći	previše.	Gledajući	na	cjelokupnu	situaciju	Dafa

učenika	trenutno	u	Fa-ispravljanju,	mislim	da	je	situacija	dobra.	Zaista	dobro	radite	u	nekim

pogledima,	 a	 nešto	 lošije	 u	 drugim.	 Ali,	 općenito,	 glavno	 tijelo	 zaista	 napreduje.	 Usprkos

tome,	postoji	 još	mnogo	stvari	koje	 još	niste	u	stanju	raditi	dobro	kao	Dafa	učenici,	a	to	 je

uglavnom	 jer	 ste	 zanemarili	 učenje	 Fa.	 Razlog	 tomu	 je,	 vaša	 površina,	 koja	 se	 još	 uvijek

asimilira	 u	 Fa,	 treba	 neprestano	 napredovati	 i	 kako	 neprestano	 napredujete,	 stvari	 koje

morate	otpustiti	kroz	kultivaciju	moraju	biti	uređene.	Svaka	domena	ima	svoje	vlastito	stanje

postojanja.	Ako	ostanete	dugo	na	 jednoj	razini,	definitivno	nećete	moći	držati	korak	sa	Fa-

ispravljanjem.	 Kada	 dobro	 djelujete	 u	 Fa-ispravljanju,	 mogu	 vidjeti	 da	 je	 to	 uvijek	 jer	 ste

sposobni	shvatiti	Fa	 iz	Fa;	a	kada	ne	djelujete	toliko	dobro,	mogu	vidjeti	da	 je	to	zbog	toga

što	Fa	učenje	niste	stavili	na	prioritetno	mjesto	i	samim	time	niste	sposobni	razumjeti	Fa	iz

Fa.	Kao	Dafa	učenik,	bez	obzira	koja	 je	 situacija	 i	 kakve	 su	okolnosti,	morate	učiti	 Fa,	 i	ne

možete	zanemariti	vašu	vlastitu	asimilaciju	i	poboljšanje;	ne	možete	zaboraviti	učiti	Fa.	Ako

dobro	ne	učite	Fa,	nećete	moći	dobro	obavljati	Dafa	poslove.	Pa	kad	naiđete	na	konflikte	 i

probleme	 koji	 trebaju	 biti	 razriješeni,	 nećete	 moći	 harmonizirati	 stvari	 i	 imat	 ćete	 razna

stajališta.	 Naravno,	 mislim	 da	 nije	 nužno	 loše	 da	 imate	 svoja	 stajališta	 kada	 se	 konflikti

dogode.	To	je	zato	što	se	u	kultivaciji	rješavate	vezanosti	 i	u	kultivaciji	trebate	poboljšavati

sebe;	tako	da	vam	te	obične	ljudske	vezanosti	trebaju	biti	pokazane	da	bi	ih	se	mogli	riješiti.

Ali	ponekad,	zato	jer	ne	učimo	Fa	redovito,	činimo	stvari	poput	širenja	Fa	i	spašavanja	živih

bića	kao	obična	osoba.	To	čini	mnoge	 svete	 stvari	ne	 toliko	 svetima,	ograničava	nas	da	 ih

radimo	dobro,	i	čini	da	nas	ljudi	u	običnom	ljudskom	društvu	ponekad	ne	razumiju.	Tako	da

vas	to	ne	samo	sprječava	u	napretku,	već	stvara	gubitke	za	Dafa.

Kao	 što	 znate,	 u	 vremenu	poslije	 25.	 travnja	 1999,	 u	mnogim	dijelovima	 svijeta	nitko	osim

Dafa	učenika	nije	znao	što	je	Falun	Gong.	Takva	je	bila	situacija	diljem	svijeta.	Kada	je	progon

protiv	nas	počeo,	svi	svjetski	mediji	 su	željeli	znati	što	 je	Falun	Gong.	Ali	nitko	nije	mogao

dobiti	pozitivne	materijale,	 i	 svi	 su	kopirali	 one	 laži	 iz	 kineskih	medija.	Naravno,	 velik	broj

međunarodnih	medija	nije	 to	radio	namjerno	–	morali	 su	 izvještavati	o	 tome.	Razmislite,	u

takvom	 okruženju	 i	 pod	 takvim	 ogromnim	 pritiskom,	 mi	 smo	 bili	 u	 stanju	 ispraviti	 Fa	 u

ljudskom	 svijetu	 do	 te	 mjere	 da	 su	 ljudi	 svijeta	 zaista	 saznali	 što	 je	 Falun	 Gong	 i	 što	 mi

zapravo	 predstavljamo.	 To	 nije	 jednostavan	 pothvat.	 To	 pokazuje	 da	 smo	 zaista	 napravili
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dobar	 posao	 potvrđivanja	 Fa	 i	 to	 vam	 je	 omogućilo	 da	 postignete	 toliko	mnogo.	 Ako	 smo

nemarni	(u	našem	ponašanju),	onda	je	vjerovatno	da	ćemo	prouzročiti	gubitke	kao	rezultat

našeg	ponašanja	koje	nije	u	skladu	sa	Fa.	Zato	stvarno	moramo	paziti	na	te	stvari.

Budući	da	ste	stvarno	zaposleni	ovih	dana	 i	mnogi	od	vas	su	preuzeli	velik	broj	poslova	na

svoja	ramena,	to	vam	može	otežati	da	se	koncentrirate	dok	učite	Fa.	Uvijek	razmišljate	o	Fa-

ispravljanju	i	niste	u	stanju	umiriti	svoj	um	dok	učite	Fa.	Onda	zapravo	učite	uzalud.	Ako	ne

možete	 učiti	 Fa	 racionalno	 i	 bistre	 glave,	 učite	 uzalud	 i	 trošite	 svoje	 vrijeme.	 Morate	 to

shvatiti.	Znam	da	ste	zaposleni	i	da	vrijedno	radite,	kao	i	da	neki	učenici	spavaju	malo	svake

noći.	Radite	toliko	stvari	i	morate	učiti	Fa	i	još	mnogo	drugih	stvari.	Ponekad	vam	ne	mogu

reći	 da	 morate	 raditi	 ovo	 ili	 ono.	 Kada	 se	 radi	 o	 specifičnim	 stvarima,	 na	 vama	 je	 da	 ih

obavite	–	morate	sami	shvatiti	kako	da	se	postavite	prema	tome	i	bolje	ih	organizirate.

Također,	primjetio	sam	da	su	određeni	problemi,	vidljivi	prije	par	godina,	ponovno	 isplivali

na	 površinu.	 Koji	 problemi?	 Velik	 broj	 učenika	 izvan	 Kine	 imaju	 mnogo	 sposobnosti	 i

napredno	 znanje,	 akademski	 su	 obrazovani	 u	 ljudskom	 društvu.	 Drugim	 riječima,	 vaše

razmišljanje	 je	 jasno	 i	 vrlo	 ste	 sposobni.	 I	 zbog	 toga	 ste	mnogo	 stvari	 napravili	 poprilično

dobro.	 Pogotovu	 kada	 ste	 bili	 proaktivni	 dok	 ste	 obavljali	 stvari.	 Ali,	 upravo	 zato	 što	 ste

sposobni,	pojavljuju	se	problemi	kada	svatko	od	vas	ima	dobru	ideju.	Ti	imaš	dobru	ideju,	on

ima	dobru	 ideju	 i	 svatko	misli	 da	 je	 njegova	 ideja	 dobra...	 tako	 često	 započinju	prepirke.	 I

kada	 se	 prepirete,	 zbog	 toga	 što	 ste	 zanemarili	 svakodnevno	 učenje	 Fa	 ili	 ste	 zaostali	 u

vlastitoj	kultivaciji,	počnete	se	prepirati	kao	obični	ljudi.

Dafa	učenik	treba	staviti	Fa	na	prvo	mjesto	u	svemu	što	čini	–	što	god	dođe	pred	vas,	morate

razmisliti	o	tome	kroz	Fa.	Možda	se	sjećate	nečeg	što	sam	vam	često	govorio:	Dafa	učenik

treba	uzeti	u	obzir	druge	u	svemu	što	radi.	Kad	god	se	nešto	dogodi	ili	se	određena	situacija

pojavi,	čak	i	ako	je	nebitna	stvar,	moja	prva	misao	je	o	drugima,	jer	mi	je	to	postalo	prirodno

–	 jednostavno	 prvo	 pomislim	 na	 druge.	 Ako	 to	 svi	 uspijete,	 neće	 više	 biti	 tvrdoglavog

prepiranja	 dok	potvrđujete	 Fa;	 ako	 stvarno	 imate	 dobru	 bazu	 i	 sposobni	 ste	 održavati	 um

mirnim,	uzeti	u	obzir	druge	i	pogledati	u	sebe	kad	se	nešto	dogodi,	mislim	da	ćete	moći	velik

broj	stvari	obavljati	dobro.	Ponekad	se	stvarno	prepirete	kao	obični	ljudi	i	čak	nekolicina	vas

se	toliko	uzbudi	da	vas	emocije	potpuno	obuzmu,	čak	toliko	da	zaboravite	na	svoje	okruženje

i	 kakav	dojam	 to	 ostavlja	 u	 društvu,	 potpuno	 kao	obične	osobe.	 Ali	 vi	 ste	 kultivatori,	Dafa

učenici,	 ne	 samo	 obični	 kultivatori.	 Svi	 znate	 da	 koliko	 god	 divlje	 zlo	 postane,	 ne	 može

potrajati.	Čim	 je	bliže	kraju,	 tim	postaje	 lošije	kada	 je	dotaknuto	 silom	Fa-ispravljanja,	 i	 to

nam	govori	da	mu	je	to	zadnje	divljanje	pred	kraj.	Ako	to	zaista	završi	jednog	dana,	prva	stvar

koja	će	biti	napravljena	je	da	Dafa	kultivatori	u	periodu	Fa-ispravljanja	postignu	Ispunjenje	i

vrate	se	na	svoje	pozicije.	U	to	vrijeme,	kada	pogledate	na	put	kojim	ste	prošli,	sve	će	vam

biti	jasno.	Naravno,	Buddha,	Tao	ili	Bog	koji	je	dostigao	Ispravno	dostignuće	neće	razmišljati

o	tome	je	li	bio	uspješan	ili	ne	–	biti	će	mu	kao	da	je	san	gotov,	probudio	se	i	neće	više	niti

misliti	o	njemu.	Unatoč	tome,	sve	što	radite	tijekom	sadašnjeg	procesa	postavlja	temelje	za

vaš	 Status	 dostignuća.	 Tko	 propusti	 ovu	 priliku,	 ili	 ne	 radi	 neke	 stvari	 dobro,	 na	 kraju	 će
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spoznati	posljedice	svojih	grešaka.

U	ovom	Fa-ispravljanju,	 stvorena	 je	najbolja	prilika	 za	 živa	bića	ogromnih	nebesa;	 sva	 živa

bića	 imaju	 najbolju	 priliku	 da	 postave	 temelje	 za	 svoju	 budućnost.	 Isto	 vrijedi	 i	 za	 Dafa

učenike.	 Plodovi	 vaše	 kultivacije,	 vaše	 pozicije,	 vaša	 moćna	 vrlina	 i	 sve	 ostalo	 u	 vašoj

budućnosti	je	također	stvoreno	u	ovoj	situaciji	Fa-ispravljanja.	Tako	da,	ako	ne	radite	dobro,

vi	 stvarno	 razočaravate	 sebe.	 Zato	 kada	 se	 svađate	 se	 običnim	 ljudskim	 vezanostima,	 ja

pomislim:	„Kada	bi	vidjeli	istinsku	situaciju,	ne	bi	se	svađali	čak	i	da	ih	zatraže.“	Ali	upravo	jer

ne	vidite	istinsku	situaciju	i	imate	obične	ljudske	vezanosti	možete	se	kultivirati	ovdje.	Kada

imate	 vezanosti	 običnih	 ljudi,	 možete	 potvrđivati	 Fa;	 kada	 ne	 bi	 imali	 te	 vezanosti,	 ne	 bi

mogli	 potvrđivati	 Fa	 i	 ne	 bi	 mogli	 više	 ostati	 ovdje.	 Drugim	 riječima,	 ne	 bi	 se	 više	 mogli

kultivirati.	 No,	 moram	 vas	 zatražiti	 da	 ozbiljno	 razmislite	 o	 tome	 kako	 možete	 iskoristiti

trenutnu	situaciju	da	radite	još	bolje.

Bez	 obzira	 koliko	 ste	 zaposleni,	morate	 se	 smatrati	 Dafa	 učenikom;	 bez	 obzira	 koliko	 ste

zaposleni,	 morate	 razmišljati	 kako	možete	 utjecati	 na	 one	 oko	 vas.	 Od	 25.	 travnja	 1999.	 i

poslije	20.	srpnja	1999.,	zlo	je	koristilo	podle	načine	da	nas	blati	i	da	nas	stavi	u	poziciju	da	se

moramo	braniti,	 što	 je	 prouzročilo	 velikom	broju	 raznih	 bića	 da	 budu	otrovana.	 Radili	 ste

vrlo	 teško	u	vašim	naporima	da	spasite	živa	bića	 i	pomognete	 ljudima	da	steknu	drugačije

mišljenje	o	nama.	Zato	kad	ne	radite	dobro,	vrlo	je	moguće	da	nesvjesno	potkopavate	vlastiti

trud	 i	 rad	 koji	 ste	 već	 uložili	 u	 postojeće	 projekte	 ili	 u	 projekte	 koje	 tek	 planirate.	 Vi	 ste

kultivatori,	 čije	 ponašanje	 (treba	 biti)	 čisto	 i	 ispravno.	 Postoji	 toliko	 ljudi	 koji	misle	 da	 ste

izvanredni	 samo	 jer	 su	 vidjeli	 kako	 se	 ponašate.	 Ako	 ne	 obraćamo	 pozornost	 na	 naše

svakodnevno	ponašanje,	obični	ljudi	će	gledati	naše	aktivnosti,	oni	vas	ne	mogu	upoznati	na

dubljoj	razini	kao	što	mogu	učeći	Fa,	već	će	samo	gledati	kako	se	ponašate.	I	moguće	je	da

jedna	 rečenica	 ili	 jedan	 vaš	 čin	može	učiniti	 da	 steknu	nepovoljan	 stav	o	Dafa	 što	njihovo

spasenje	može	učiniti	nemogućim.

Budući	 da	 sam	 vam	Učitelj,	 naravno	 da	mogu	 vidjeti	 vaše	 nedostatke,	 i	 naravno	 da	mogu

vidjeti	vaše	probleme.	Znam	što	 je	uključeno	u	svaku	vašu	pojedinu	riječ	 ili	 radnju.	Obično

vam	 Učitelj	 ne	 predaje	 Fa	 na	 osobnoj	 razini.	 Zato	 jer	 kada	 bih	 istaknuo	 nečiji	 problem

individualno,	 njegov	 bi	 um	mogao	 biti	 jako	 pogođen	 i	 to	 bi	moglo	 utjecati	 na	 njega.	 Zato

rijetko	 kada	 individualno	 spominjem	 takve	 stvari.	 Ali	 kada	 spomenem	 takve	 probleme	 u

ovakvoj	formi	predavanja,	nemojte	misliti	da	se	ne	obraćam	vama.

Postoji	mnoštvo	Kraljeva	na	nebesima.	Kao	što	znate,	Sakyamuni	je	rekao	da	Tathagata	ima

koliko	ima	zrnaca	prašine	u	rijeci	Ganges.	Razmislite	koliko	zrnaca	prašine	ima	indijska	rijeka

Ganges!	No	postoji	još	toga	–	Shakyamuni	je	to	figurativno	rekao.	Svaki	Tathagata	je	Fa-Kralj.

A	 Buddha	 škola	 nije	 jedina	 –	 Buddha	 škola	 je	 samo	 široko	 rasprostranjeni	 tip	 škole	 koja

sadrži	velik	broj	Bogova.	Koliko	ima	Bogova?	Koliko	Kraljeva	postoji?	Kada	bi	svaki	Kralj	radio

stvari	na	način	na	koji	vi	radite,	to	bi	prouzročilo	velike	probleme.	Oni	se	ne	prepiru,	jer	to

nije	u	 skladu	sa	njihovom	razinom.	Oni,	naravno,	 vide	 istinu	 i	mogu	vidjeti	najbolji	put,	 ali
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često,	također,	 imaju	različita	mišljenja	o	nečemu.	Ali	oni	se	nikad	ne	bi	prepirali.	Oni	su	u

stanju	 neizmjerne	 tolerancije,	 suosjećanja	 prema	 svim	 bićima	 i	 kroz	 to	 stanje	 oni	 sve

razumiju	 kroz	 dobrodušnost.	Da	 to	 objasnimo	 ljudskim	 riječnikom,	 oni	 su	 uvijek	 sposobni

razumjeti	druge.	Zato	se	ponekad	ne	biste	trebali	„zavući	u	bikov	rog"	(tvrdoglavo	se	držeći

svojeg	mišljenja)	sa	snažnim	vezanostima	običnih	ljudi,	dugo	vremena	se	opterećujući	time,

postajući	sve	više	vezani	što	više	razmišljamo	o	tome	–	što	češće	razmišljate	o	tome	to	je	vaš

um	nemirniji,	 i	što	češće	razmišljate	o	tome	demoni	vas	više	mogu	iskorištavati.	Kada	niste

mirnog	uma,	reći	ću	vam,	tada	vas	demoni	koriste.	Nebitno	je	koliko	dugo	ste	se	kultivirali,	i

nije	važno	kakav	ugled	 imate	među	Dafa	učenicima,	mogu	vam	garantirati	da	se	to	događa

ako	 ne	 obratite	 pozornost	 na	 takve	 stvari.	 Reći	 ću	 vam,	 bez	 obzira	 kako	 dobro	 ste	 se

kultivirali,	dok	god	imate	vezanosti	običnih	ljudi,	te	vezanosti	demoni	mogu	koristiti	 i	kada

toga	niste	svjesni	oni	to	mogu	iskoristiti.	Kao	Dafa	učenici,	dajte	sve	od	sebe	da	zauzdate	te

svakodnevne	ljudske	vezanosti,	učinite	najbolje	što	možete	da	ih	spriječite	da	utječu	na	vas,

dajte	 sve	 od	 sebe	 da	 kročite	 ispravnim	putem	 i	 dajte	 sve	 od	 sebe	 da	 u	 svim	 situacijama	 i

okolinama,	što	god	se	dogodilo,	vaše	ponašanje	bude	otvoreno	i	dostojanstveno,	da	budete

otvorenog	 uma	 i	 tolerantni,	 da	 razumijete	 druge	 i	 da	 budete	 sposobni	 razumjeti	 sve

perspektive.	 Onda,	 mislim	 da	 ćete	 biti	 sposobni	 mnogo	 stvari	 napraviti	 dobro.	 Takvo

ponašanje	 nije	 kompromitiranje!	 Svi	 mogu	 podijeliti	 razmišljanja	 koja	 imaju	 i	 možete	 ih

procjenjivati	na	ljubazan	način.

Sve	se	ovdje	rečeno	svodi	na	kultivacijska	pitanja.	U	Fa-ispravljanju	morate	čitati	i	više	učiti

Fa.	Ustvari,	 ovo	 nije	 kritika.	 Budući	 da	 sam	 vaš	Učitelj,	 naravno	da	 vam	 vidim	nedostatke.

Zovete	me	 vašim	Učiteljem,	 pa	 vam	moram	 reći	 gdje	 su	 vam	nedostatci	 da	 biste	 ih	mogli

prepoznati.	 Naravno,	 često	 vas	 i	 hvalim	 kao	 kada	 kažem	 stvari	 poput:	 „Dafa	 učenici	 su

izvanredni,	 veličanstveni“	 i	 „Puno	 ste	 napravili“.	 Ali	 previše	 takvih	 riječi	 vam	 ne	 pomažu

mnogo.	Često	puta	kada	Učitelj	vidi	da	radite	dobro,	zadržim	tu	radost	za	vas	u	sebi.	Svaki

Dafa	učenik	radi	stvari	proaktivno	da	potvrdi	Fa	i	spasi	živa	bića,	i	Učitelj	to	vidi.	To	su	stvari

koje	današnji	obični	ljudi	ne	mogu	učiniti.	Učenici	izvan	Kine	se	potpuno	posvećuju	tome,	i

svatko	radi	što	treba	u	ovom	periodu	Fa-ispravljanja.	U	međuvremenu,	učenici	u	Kini	imaju

njihov	način	obavljanja	stvari,	dok	vi,	učenici	izvan	Kine	imate	vaš	način	obavljanja	stvari.	Svi

ste	izvanredni.	Nije	da	svatko	treba	raditi	iste	stvari;	svaka	osoba	radi	u	njegovoj	okolini	ono

što	 Dafa	 učenik	 treba	 raditi	 u	 ovom	 trenutku.	 Radite	 to	 iz	 srca,	 i	 svaki	 učenik	 čuva	 Fa	 i

spašava	 živa	 bića	 kao	 Dafa	 čestica.	 Iz	 te	 perspektive,	 obični	 ljudi	 se	 ne	 mogu	 uopće

usporediti.

Znate,	 nigdje	 ne	 postoji	 ništa	 slično	 onom	 što	 zločinačka	 banda	 u	 Kini	 ima	 na	 svom

raspolaganju	da	bi	napadala	ljude.	Mogli	bi	reći	da	su	sakupili	sva	sredstva	iz	svih	vremena	i

zemalja.	 Povrh	 toga,	 razmišljanja	 današnjih	 Kineza,	 nakon	 prolaska	 kroz	 razne	 političke

borbe,	se	iskrivilo	u	nešto	lukavo	i	sebično,	i	zato	su	stvari	koje	rade	jako	loše.	Unatoč	tome,

veliki	 broj	 ljudi	 je	 iskorištavan	 i	 prisiljen	 da	 rade	 loše	 stvari,	 iako	 u	 svojim	 srcima	 ne	 žele

škoditi	Fa.	Mi	to	vidimo.	Bez	obzira	koje	metode	zlo	koristi	ili	koliko	novca	potrošili,	ne	mogu
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postići	to	što	žele	i	nanijeti	štetu	za	Dafa.	Mi	radimo	ove	stvari	sa	srcem,	a	oni	sa	novcem	–

to	 se	 ne	može	 usporediti.	 Oni	 imaju	moćnu	 propagandnu	mašinu,	 imaju	 konzulate	 diljem

svijeta	i	ogromnu	vojsku.	Ono	s	čim	se	mi	suočavamo	je	zla	politička	banda	nitkova	koji	nas

žele	suzbiti.	U	vrlo	kratkom	vremenu,	mi	smo	uspjeli	pomoći	ljudima	diljem	svijeta	da	otkriju

ovaj	zli	progon	–	nije	li	to	izvrsno?	Nije	li	to	nešto	što	su	samo	Dafa	učenici	mogli	napraviti

radeći	svim	svojim	srcima?	Nije	li	to	nešto	što	smo	mogli	postići	jer	su	Dafa	učenici	preuzeli

inicijativu	 da	 nešto	 učine?	 Naravno,	 zlo	 nikad	 neće	 imati	 šansu	 za	 uspjeh	 u	 svojim

pokušajima	da	ošteti	Fa	kozmosa.

Naravno,	mnoge	stvari	nisu	tako	jednostavne	kao	što	mnogi	obični	ljudi	misle.	Činiti	što	god

se	želi	nije	dozvoljeno,	i	to	vrijedi	i	za	zlo,	također.	Rekao	sam	da	su	stare	sile	napravile	jako

detaljne,	sveobuhvatne	i	sustavne	planove	u	povijesti	za	cijelo	Fa-ispravljanje	i	za	sve	što	se

manifestira	tijekom	Fa-ispravljanja.	Iako	je	ovo	kaotično	–	kaotično	do	ove	mjere,	i	ovo	zlo	–

zlo	do	te	mjere,	 još	uvijek,	diljem	cijelog	svijeta,	uključujući	 i	Kinu,	postoji	 još	mnogo	 loših

bića	u	običnom	 ljudskom	društvu	 i	 svakoj	dimenziji	koja	se	nisu	uključila	u	ovo.	Svi	 su	oni

spriječeni	 da	 djeluju,	 drugim	 riječima,	 ne	 žele	 se	miješati	 u	 to,	 i	 nije	 im	 dopušteno	 da	 se

miješaju	bez	obzira	jesu	li	dobri	ili	loši,	ima	ih	iz	obje	grupe.	Stvari	se	čine	kao	da	su	u	kaosu,

ali	u	stvari	zaista	nisu.	Zla	se	bića	koja	sudjeluju	u	ovome	čine	da	djeluju	pakosno,	no	stare

sile	 ih	samo	koriste	da	počistimo	to	smeće	iz	svemira	dok	traje	Fa-ispravljanje.	Zla	bića	ne

mogu	vidjeti	istinsku	situaciju	i	ponašaju	se	divlje.	Kada	se	prava	situacija	otkrije,	sva	će	bića,

uključujući	i	obične	ljude,	uzviknuti	iznenađeno:	„Znači	tako	je	bilo!“

Naravno,	stvari	u	ovoj	okolini	su	različite	od	okoline	u	Kini.	Pričati	o	stvarima	povezanima	sa

Fa-ispravljanjem	 ili	 spašavati	 živa	bića	pod	 takvom	vrstom	zlog	pritiska	 i	u	 takvoj	 situaciji,

gdje	su	dimenzije	ispunjene	zlom,	je	drugačije	od	pričanja	o	tim	stvarima	ovdje.	Ali,	usprkos

tome,	zbog	toga	što	stare	sile	inzistiraju	na	testiranju	xinxinga	Dafa	učenika,	ovo	se	dogodilo.

To	 je	 definitivno	 tako.	 Da	 nije	 tako,	 ova	 situacija	 se	 ne	 bi	 dogodila.	 Najbolji	 način	 da	 se

nosimo	 sa	 tom	 situacijom	 jest	 da	 Dafa	 učenici	 dostojanstveno	 kroče	 svojim	 putem	 na

ispravan	način,	da	se	potrude	da	zlo	 i	stare	sile	ne	 iskoriste	njihove	propuste	 i	da	očvrsnu

svoje	ispravne	misli.	Stare	sile	se	ne	usuđuju	protiviti	našem	objašnjavanju	istine	i	spašavanju

živih	bića.	Ono	što	je	ključno	jest	ne	dopustiti	da	iskoriste	propuste	u	vašem	stanju	uma	dok

radite	stvari.

Samo	da	 još	 iskoristim	situaciju	da	spomenem	 još	 jednu	manju	stvar.	Kao	što	znate,	nema

dovoljno	ljudi	na	projektima,	pa	u	vašim	naporima	da	potvrdite	Fa,	nemojte	zanemariti	stvari

kada	 se	 posvetite	 nečem	drugom.	Drugim	 riječima,	 nemojte	 se	 koncentrirati	 isključivo	 na

jednu	stvar.	Trebali	bi	se	potruditi	obaviti	sve	potrebne	stvari	kao	cjelinu	 i	napraviti	dobar

posao	sa	svim	stvarima	na	kojima	trenutno	radite.

Neću	reći	više.	Znam	da	ste	teško	radili.	Danas	vas	nisam	puno	hvalio,	ali	znam	da	je	svatko

posvećen	zadatku	potvrđivanja	Fa.	Vidite	da	postoji	mnogo	stvari	za	napraviti	i	želite	ih	sve

napraviti	 dobro.	 Učitelj	 to	 sve	 vidi.	 Nisam	 ja	 jedini	 koji	 to	 vidi.	 Reći	 ću	 vam,	 sva	 bića	 u
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kozmosu	 pozorno	 promatraju.	 Površina	 materije	 je	 načinjena	 od	 redoslijeda	 molekula,	 i

ukupno	Fa-ispravljanje	je	već	došlo	do	te	površine.	Iako	se	površina	čini	vrlo	gruba	običnom

ljudskom	oku,	u	stvarnosti,	ogromni	mikrokozmički	sustavi	su	već	procurili	kroz	tu	površinu

i	to	je	sve	vrlo	komplicirano.	U	Fa-ispravljanju,	proboji	prema	površini	se	već	zbivaju.	Drugim

riječima,	uskoro	stiže	na	razinu	gdje	će	ljudska	bića	to	moći	vidjeti.	U	mikrokozmosu,	koji	je

povezan	sa	ogromnim	dimenzijama,	postoji	još	neizmjeran	broj	bića	koja	trebaju	biti	spašena

pomoću	Fa-ispravljanja	i	situacija	je	jako	komplicirana.	Sva	živa	bića	pozorno	gledaju	sve	što

radimo.	 Postoje	 oči	 posvuda	 u	 kozmosu,	 i	 ispravljena	 bića	 i	 ona	 koja	 još	 trebaju	 biti

ispravljena	 promatraju.	 Bića	 u	 novom	 kozmosu	 jedva	 čekaju	 finalni	 završetak,	 dok	 bića	 u

starom	kozmosu	čekaju	da	budu	spašena.	Oni	koji	su	se	priključili	progonu	Fa-ispravljanja	su

samo	ta	jedna	skupina,	stare	sile,	i	oni	sačinjavaju	dvadesetak	posto	bića	na	raznim	razinama.

Svi	 ostali,	 ogroman	 broj	 bića	 koji	 se	 nisu	 priključili,	 pozorno	 prate	 situaciju.	 Svi	 oni	 znaju

jednu	stvar,	koju	čak	ni	stare	sile	ne	znaju:	ako	ovaj	pothvat	ne	uspije,	neće	biti	više	ničega.

Današnji	znanstvenici	su	također	otkrili	da	se	velike	promjene	odvijaju	u	kozmosu.	Otkrili	su

da	 se	 svemir	 koji	 trenutno	mogu	 vidjeti	 počeo	 širiti	 sve	 brže	 i	 brže,	 i	 ta	 brzina	 širenja	 se

ubrzava.	 Nisam	 htio	 pričati	 o	 ovome	 prije	 –	 samo	 podučavam	 Fa	 principe.	 Razmislimo	 o

tome:	 što	 to	 širenje	 znači?	Nešto	 se	 širi	 prije	 nego	 eksplodira;	 širi	 se	 i	 širi	 i	 kad	 dođe	 do

određene	točke	naglo	eksplodira.	Sve	je	u	svojoj	finalnoj	fazi.	Veliki	broj	bića	ovo	nestrpljivo

promatra.	 A	 što	 se	 starih	 sila	 tiče,	 i	 oni	 su,	 sa	 svojim	 zahtjevima	 na	 pameti,	 nestrpljivi.

Naravno,	bića	novog	kozmosa	nestrpljivo	očekuju	završetak	svega	ovoga.	Ogromna	sila	Fa-

ispravljanja	 radi	 svoj	 finalan	 posao	 sve	 snažnije	 i	 brže,	 brzinom	 koja	 transcendentira	 sva

vremena.	Sada	je	još	samo	mrvicu	od	dostizanja	brzine	površinskog	širenja.	Naravno,	brzina

širenja	se	čini	spora	u	ljudskom	mjerenju	vremena,	ali	 je	ustvari	vrlo	brza.	Ja	također	činim

stvari	 vrlo	 brzo.	 Rekao	 sam	 vam	 koliko	 god	 je	 napravljeno	 ovdje	 gore,	 toliko	 može	 biti

probijeno	na	nižim	razinama.	Iako	se	svemir	širi,	ja	također	brzo	obavljam	stvari	i	definitivno

ga	mogu	stići.	Kada	ga	ne	bih	stigao,	mogu	vam	reći,	završna	dezintegracija	bi	uništila	sve	u

ovoj	 površnoj	 dimenziji.	 Ako	 ga	 dostignem,	 (širenje	 svemira),	 sve	 je	 uspješno	 rješeno.	 Ne

samo	da	ću	ga	stići,	nego	ću	ga	i	prestići,	i	to	je	trenutak	kada	Fa	ispravi	ljudski	svijet.	Sada

trenutno	 sam	 samo	malo	 do	 sustizanja	 brzine	 širenja.	 Bezbrojna	 živa	 bića,	 bezbrojna	 bića

gledaju.	U	stvari,	postoje	oči	u	svakoj	sitnoj	čestici	zraka.	Što	su	nebesa?	Rekao	sam	vam	da

su	drugačija	od	nebesa	kako	 iz	zamišljaju	 ljudska	bića.	Kada	gledate	na	Zemlju	sa	mjeseca,

Saturna	 ili	 Venere	nije	 li	 i	 ona	na	nebu?	U	 sličnom	 je	 odnosu	 i	 na	nebesima.	Nebesa	 su	u

mikrokozmosu	 i	 makrokozmosu,	 i	 taj	 izraz	 ne	 obuhvaća	 paralelne	 dimenzije	 koje	 su

napravljene	 od	 čestica	 iste	 razine	 –	 u	 očima	 Bogova,	 to	 je	 samo	 koncept	 razdaljine.	 U

makrokozmosu	 i	mikrokozmosu,	sva	bića	pozorno	prate	sve	ove	događaje	na	Zemlji.	Znaju

svaku	pojedinu	radnju	i	misao	Dafa	učenika.	Sve	što	Dafa	učenici	rade	je	jasno	vidljivo	pred

očima	viših	bića.	Zato	budite	sigurni	da	napredujete	dobro	i	da	zaslužite	njihovo	divljenje.

Ovo	 je	 veličanstveno	 -	 istinski	 veličanstveno.	 Bez	 Fa-ispravljanja,	 veličanstvenost	 Dafa

učenika	 u	 vremenu	 Fa-ispravljanja	 ne	 bi	 bila	 iskazana	 toliko	 očito.	 Dafa	 učenici:	 stvari	 sa
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kojima	 ste	 suočeni	 su	 veličanstvene,	 vaše	 odgovornosti	 su	 ogromne,	 a	 i	 tu	 je,	 naravno,	 i

izvorno	mjesto	od	kuda	ste	došli	–	uzimajući	sve	te	stvari	u	obzir	kažem	da	ste	veličanstveni.

Trebate	zaslužiti	titulu	„Fa	učenika	u	vremenu	Fa-ispravljanja“!	To	je	nešto	što	kozmos	neće

više	imati.	To	se	događa	samo	jednom	od	početka	vremena	–	ovo	se	događa	samo	jednom	od

početka	vremena	u	kozmosu.	Sve	 izgleda	kao	da	se	događa	u	svijetu	običnih	 ljudi	 i	da	nije

jako	 različito	 od	 stvari	 običnih	 ljudi.	 Kada	 bi	 bilo	 drugačije,	 onda	 bi	 ljudi	 vjerovali	 što	 im

kažete,	Fa-ispravljanje	se	ne	bi	dogodilo	i	kultivacija	ne	bi	postojala.	Ljudi	čine	grijehe	dok	su

u	 iluziji,	 tako	 da	 trenutno	 nemamo	 izbora	 nego	 ih	 otplatiti	 u	 iluziji.	 Iako	 još	 dolazi

kompliciran	dio	puta	pred	nama,	neće	 trajati	 dugo.	Nadam	se	da	 će	 svi	 raditi	 još	bolje	od

ovog	trenutka.

Neću	reći	ništa	više.	Možete	nastaviti	sa	vašom	konferencijom.	Danas	sam	ovdje	samo	da	se

sretnem	s	vama,	jer	tu	su	ljudi	iz	Europe,	Australije	i	Azije,	i	također,	htjeli	ste	me	vidjeti.	Ako

bude	stvari	koje	vam	moram	reći,	naći	ću	se	s	vama	 i	reći	što	trebate	činiti.	Danas	sam	se

samo	htio	vidjeti	s	vama.	Hvala	svima.

Li	Hongzhi	

27.04.2002.

prevod	na	hrvatski,	18.04.2017
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